

# Skjeberg Rotaryklubb

Referat fra styremøte 16.august 2017

Møtet ble holdt på Skjeberg Rådhus

Tilstede: Morten Pehrsen, Rune Larsen, Einar Gundersen, Per Sundby, Ole-Kristian Laengen

Agenda:

- Regnskap/budsjett 2017/2018
- Club visioning workshop eller peismøter?
- Rutiner med gaver/blomster?
- Skjeberg rådhus/møtelokale
- Siste fra distriktet
- Aksjoner fra forrige møte
- neste møte?

## 1. Regnskap/budsjett.

Her etterlyser vi inntekter for dugnaden på Utdanningsmessa, samt tilskudd fra distriktet for arbeidet med Hafslund-alléen. Her må vi få en rutine hvor kasserer får beskjed om forventede inntekter, og følger opp at disse kommer på konto. Kontingenten foreslås hevet med kr. 250.- for å dekke inn leie av Skjeberg Rådhus.

2. Gjennomføre club visioning workshop eller peismøter. Styret vil foreslå å gjennomføre en club visioning workshop uke 7 i stedet for peismøter.
3. Vi har noen jubilarer dette året. Det finnes ingen rutiner eller vedtekter, så det får bli opp til Styret å bestemme hvorvidt det skal gis en oppmerksomhet. Det samme gjelder ved medlems sykdom.
4. Kommunens kontaktperson bør være kasserer. Festkomitéen søker om leie av lokalet, og det må være sendt før 15.august. Dette videreføres til neste festkomité. Noen av møtedagene våre er lokalet opptatt, så der må vi finne alternativer.
5. Må huske uken før møtet med DG å minne henne om at vi begynner møtet 1800. Det blir formøte med Styret og komiteledere. Bepising kl. 2000. Månedsbrev fra DG er distribuert til alle. Vil også minne medlemmene om distriktskonferansen på Lillestrøm. Påmelding via sekretær. Og seminar om medlemsutvikling.
6. Aksjoner fra forrige møte avdekket at Omdømmekomitéen allerede hadde tatt fatt i oppgaven med endring av klubbens lover/vedtekter. Når det gjelder videre samarbeid med Welshpool, har RF komitéen fått i oppgave å diskutere eventuelle endringer i opplegget. Medlemskomité er utfordret m.t.p på åpne møter via «Målsettinger og Visjoner for 2017/2018». Blir spennende å høre hva som kommer under klubbråd.
7. Neste møte ble satt til 13.september.
8. Etteranmeldt sak: Det ble fremmet forslag om å utnevne Ragnar Faale til æresmedlem. En kjapp høringsrunde med styremedlemmene ga enstemmig aksept. Sekretæren sørger for at medlemsstatus for Ragnar Faale oppdateres i Medlemsnett.

Svalerødkilen, 21.august 2017  
O.K.Laengen  
Sekretær